
Bestyrelsesmøde den 31. august 2022. 
 
Tilstede: Berit, Kirsten, Eva, Anette, Aase, Do og Alice 
 
Fraværende: Ingen. 
 
 
Dagsorden:  
 

1. Økonomi og status på medlemssituationen 2022.  
*Forslag til næste års kontingent. 

2.  Evaluering af Jubilæumsturneringen den 16. august. 
3. Årspræmier og præmier til afslutningsturneringen. 
4. Sponsorer. 
5. Hjemmesiden 
6. Generalforsamlingen: 

• Indkaldelse senest den 6. september 

• Forslag indleveres senest den 13. september 

• Endelig dagsorden udsendes senest den 20. september 
7. Næste møde (efter den 13. september) 
8. Evt. 

 
 
Ad.1. Vi gennemgik regnskabet for vores sæson 2021-2022. Det ser fint ud, vi har 
stadig penge stående til en udflugt, da vi desværre ikke kom afsted i år. På trods af 
dette foreslår bestyrelsen forsat et uændret kontingent, og håber at en 1-dages 
udflugt i næste sæson kan gennemføres. 
 
Ad.2. Bestyrelsen har fået feed-back på denne turnering. Tilsyneladende har det 
været en succes, så vi vil prøve at gentage denne spilleform i næste sæson. 
 
Ad. 3. Vi gennemgik budgettet m.h.t. præmier og sponsorer for resten af vores 
sæson, et stort arbejde, da det indeholder alle årets turneringer – Årets 
bruttospiller, Eclectic, Order of Merit, Afslutningsturneringen, samt for første gang 
Hulpilsturneringen. 
 
Ad.4. Vi håber, at vore sponsorer vil medvirke fremover. 
 



Ad.5. Eva har opdateret hjemmesiden og sætter opslag om vores generalforsamling 
på. 
 
Ad.6. Berit indkalder til generalforsamling med datoer for indkomne forslag og 
endelig dagsorden. 
 
Ad.7. Næste møde mandag den 19. september kl. 9.00. 
 
Ad.8. Ingen punkter under eventuelt. 
 
 
Ref. Alice 
 
 
 

 
 
 
 


